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Žetalske novice

KONCERT „IZ NAŠIH KRAJEV" NAVDUŠIL 
OBČINSTVO V TELOVADNICI NOVE OŠ ŽETALE

Radio Slovenija je v soboto, 20. novembra 2002, v sode
lovanju z občino Žetale priredil v telovadnici nove 
Osnovne šole Žetale Koncert iz naših krajev. Neposredni 
prenos koncerta je potekal na I. programu Radia Slovenija 
od 20 do 22. ure. Urednica oddaje, ga. Alenka Skale, je k 
sodelovanju v oddaji povabila znane ansamble in sicer 
ansambel Ekart iz Prepolj in ansambel Vrisk iz Mirne peči 
na Dolenjskem. Na koncertu, ki je ena najstarejši radijskih 
oddaj, že po tradiciji sodelujejo tudi domačini. Tokrat so to 
bili ženski pevski zbor Kulturnega društva Žetale, ansam
bel Haloški črički in ljudski pevci Foklornega društva 
Lancova vas.

Koncert je vodil znani radijski voditelj Janez Dolinar. 
Med glasbo je voditelj opravil pogovor z zanimivimi

sogovorniki. Župan občine Žetale Anton Butolen je pred
stavil občino Žetale, Terezija Vogrinc je spregovorila o kuli
naričnih dobrotah, ki jih zna tako dobro pripraviti, da je 
zanje prejela številna priznanja. Njen mož Stanko Vogrinc je 
pripovedoval o svojem dolgoletnem delu v Prostovoljnem 
gasilskem društvu Žetale. Gledalci, ki so skoraj do zadnje
ga kotička napolnili telovadnico nove OŠ Žetale, so bili nad 
koncertom navdušeni. Vse nastopajoče so nagradili z bur
nim aplavzom. Koncert je bil tudi svojevrstna promocija 
občine Žetale, saj smo naš kraj po radijskih valovih pred
stavili celotni Sloveniji kakor tudi izven nje.

Radiu Slovenija, vsem nastopajočih in ostalim sodelu
jočim, se za vložen trud iskreno zahvaljujemo.

Jože KRIVEC

Gledalci so napolnili telovadnico OŠ ŽetaleHaloški črički

Ženski pevski zborLjudski pevci Folklornega društva Lancova vas
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OB PRAZNOVANJU SO RAZSTAVLJALI

Letošnja razstava v šoli ob 3. občinskem prazniku in 12. 
kostanjevem pikniku je bila izredno pestra, zanimiva in 
bogata. Ob vhodu v šolo je stal z jesenskimi pridelki 
obložen voz in nas vabil na ogled.

Člani Strojnega krožka Zetalanec so predstavili opre
mo za delo v gozdu nekoč in danes. Razlike so velike. 
Nekoč je bilo delo veliko težje, bolj naporno, danes ga 
olajšajo sodobne žage in druga oprema. Kljub temu je delo 
še vedno zelo nevarno. Kako varno delati v gozdu, se 
člani seznanijo na raznih tečajih, ki so dobro obiskani.

Članice zgodovinskega krožka OŠ z mentorico so ob 
190-letnici šolstva v Žetalah razstavile šolske potrebščine, 
učila in fotografije o šoli nekoč. Šola je bila drugačna, 
oprema skromna, prav tako šolske potrebščine, učenci pa 
se najbrž niso veliko razlikovali od današnjih. Prav tako so 
bili veseli, polni raznih domislic, nagajivosti pa tudi 
vedoželjnosti. Seveda, obleka in obutev sta bili drugačni, 
primerni tedanjim razmeram. Mnogi so se ustavljali ob

starih fotografijah in ugotavljali, kdo je kdo. 
mu ostane precej lepih spominov na šolska leta. 
se je ustavil ob fotografijah in poskušal prepoznati 
sošolce ali pa sebe.

Učenci OŠ so svoje likovne izdelke postavili na 
in na stopnišče. Čudovite slike z jesenskimi motivi so j. 
nesle jesen v šolski prostor. „Pravi mali umetniki so naši 
mladi", so ugotavljali obiskovalci.

Društvo podeželskih žena je uredilo kulinarično raz
stavo. Ta razstava je že tradicionalna. Idejo za letošnjo so 
članice dobile ob spominu na eno izmed najuspešnejših v 
preteklih letih. Razstava je bila razdeljena na tri dele. 
Kostanjeve jedi so nekaj posebnega in primerne času. 
Morda so z razstavljenimi žene vzpodbudile še koga, da 
se loti priprave že rahlo pozabljenih jedi. Na kmečki peči, 
ki jo je za to priložnost postavil Franci, se je včasih sušilo 
sadje.Ob njej smo si lahko ogledali posodo, pa seveda 
razne vrste kruhov in jedi. Stara posoda se najde še mar
sikje in prav je, da pride kdaj pa kdaj še v uporabo. Veliko 
pozornosti je pritegnil hlebec kruha, narejen iz pet vrst 
moke. Tretji del kulinarične razstave je predstavljala 
„sladka miza". Na njej smo lahko občudovali razne 
slaščice in tudi prave slaščičarske umetnine. Posebno za-
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nimivi so bili svečnik in košarice, spleteni iz testa. Ta miza 
običajno pritegne največ pozornosti, saj se dobrote kar 
same ponujajo in komaj se premaguješ, da ne sežeš po 
njih. Vendar pa se ljudje radi ustavljajo tudi ob drugih 
dobrotah. V njih je vloženega veliko truda, dobre volje, 
spretnosti in izkušenj. Društvo je letos prejelo zlato plake
to občine Žetale.To je za članice priznanje in zahvala za 
njihovo delo. Društvo sodeluje s svojimi izdelki na skoraj 
vsaki prireditvi v kraju, kostanjevega piknika pa si brez 
njihovega dela sploh ne znamo predstavljati. Na letošnji 
razstavi so sodelovale skoraj vse članice. To je tudi 
priložnost, da se ženske lahko izkažejo s svojimi izdel
ki.

Društvo upokojencev Žetale je lani pripravilo raz
stavo zdravilnih zelišč. Letos je bila zbirka zdravilnih 
zelišč še dopolnjena. Glavni pobudnik letošnje razs
tave je bila gospa Danica Žerak, pomagale pa so ji 
naslednje gospe: Monika, Anica, Micika, Trezika in še 
nekatere. Pripravile so zares enkratno razstavo. V 
ličnih vrečkah so na ogled postavile skoraj sto 
različnih posušenih zelišč, trinajst tinktur, različne 
sirupe, tri vrste olja...Vse so opremile z imeni in 
kratko razlago, čemu koristi določeno zelišče. Pravijo, 
da za vsako bolezen raste zdravilna rožica. Gospa 
Danica je povedala, da se bolj intenzivno ukvarja z 
zelišči približno pet let, potem ko je v dar dobila knji
go o zdravilnih zeliščih patra Ašiča. Začela je nabirati 
rastline, jih sušiti in seveda preizkušati čaje. Še večjo

motivacijo ji je dala lanska razstava. Letos je celo leto prid
no nabirala zdravilne zeli po travnikih, gozdovih v Žeta
lah, pa tudi okrog Donačke gore. S pripravo čajev, tinktur 
in olj je veliko dela, pri uporabi pa je treba biti previden, 
saj vse vsakemu ne koristi. Obiskovalci so se zanimali za 
razna zelišča, nekateri so čaje tudi kupili ali so jih dobili v 
dar. Gospa Danica sama najpogosteje uporablja črno 
meto, meliso in poprovo meto, ker ji ti čaji delujejo 
blagodejno. Opozarja pa, da mora vsak uporabnik poznati 
učinke posameznih zelišč in ne sme pretiravati.

Marija Skok

AKTIVNOSTI V DRUŠTVU 
PODEŽELSKIH ŽENA ŽETALE

Čas jeseni se hitro končuje in približuje se zima, čeprav 
še ne koledarsko, pa vendar se bliža čas, ko si v društvu 
določimo termine za izobraževanje.

Društvo podeželskih žena skupaj s svetovalno službo 
zimski čas nekako popestrimo z raznimi tečaji; ustvarjal
nimi večeri, kot jih imenujemo v društvu. Tako smo naše 
izobraževanje pričele s šivanjem prtov pod vodstvom 
naše svetovalke Slavice. To so ročna dela, ki so jih ustvar
jale že naše babice in je prav, da jih obudimo tudi v našem 
društvu. Bližajo se prazniki in prav prijazna bo miza, na 
kateri bo nov izdelek z božičnim motivom. Nadaljevale 
bomo s tečajem - peka peciva. Zakaj? Izčrpale smo že stare 
recepte in treba je poiskati nekaj novega.

Tudi v naslednjem letu so januar, februar in marec 
namenjeni temu, da kak dan ali več v mesecu namenimo 
izobraževanju ali strokovnemu predavanju, kar je tudi v 
našem planu. Vsak torek v tednu poskrbimo za našo 
rekreacijo, kajti s šolo imamo sklenjeno pogodbo o najemu 
telovadnice in prav dobro izkoristimo uro in pol rekreaci
je. Izključena nista tudi kakšna šala in smeh, za kar ženske

prav rade poskrbimo.
Kot vsako leto ob Kostanjevem pikniku in letos že ob 

tretjem občinskem prazniku društvo pripravi kulinarično 
razstavo. Kot predsednica društva moram reči, da nam ta 
razstava dobro uspe, kajti članice našega društva vse 
sodelujejo in s svojimi spretnostmi pripravijo izdelke, ki 
so prava paša za oči. Letošnje praznovanje v občini pa je 
bilo za naše društvo posebej slovesno, saj je društvo pre
jelo zlato plaketo. Ta plaketa je velika zahvala za naše 
dosedanje delo in še večja vzpodbuda za nadaljnje ustvar
janje, izobraževanje in ohranjanje kulturne dediščine v 
kraju. V imenu vseh članic se zahvaljujemo županu in 
občinskemu svetu za to veliko nagrado.

Zimski večeri so včasih dolgi, dolgočasni, zato ste drage 
Žetalanke vabljene v naše društvo, izkoristite te večere z 
rekreacijo, izobraževanjem in ustvarjanjem različnih 
izdelkov, ki nam bodo napolnili mizo, ko bomo priprav
ljale razstavo.

Bernarda KOLAR
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Dober dan!

Leto se končuje in spet je pred nami božično - nov
oletni čas. To je čas pričakovanj in veselja, čas 
praznikov.

Ali se vam je v tem letu uresničilo vse, kar ste si 
želeli? Upam, da se vam je uresničilo vsaj nekaj želja. 
Ob božiču si zaželimo miru, notranjega zadovoljstva 
in družinske sreče ob pričakovanju skrivnosti 
praznika. Novo leto pa je čas, ko se ozremo nazaj in 
»premlevamo staro leto". Ugotavljamo, kaj je bilo 
dobrega, se nasmehnemo ob spominu na vesele 
trenutke in si želimo pozabiti na dneve, ko ni šlo vse 
tako, kot bi si želeli.

In kaj nam bo prineslo leto, ki je pred nami? Z 
upanjem gledamo v prihodnost. Drug drugemu 
želimo predvsem zdravja in veselja.Vsak ima tudi 
osebne želje-morda uspeh pri delu, v šoli, pri grad
nji, dobro letino na kmetiji ali pa čisto skrite želje, ki 
jih nikomur ne zaupa. Želja je vsaj toliko, kolikor nas 
je. Tisti, ki so v stiski, imajo veliko skrbi in želja, a 
kdo ve, če niso kljub temu bolj zadovoljni kot tisti, ki 
imajo vsega preveč in ne vedo, kaj bi si pravzaprav 
želeli. Pustimo se presenetiti letu, ki je pred nami. 
Presenečenja pa naj bodo zanimiva in prijetna.

Naj bo leto, ki je pred nami takšno, da bomo ob 
njegovem koncu lahko rekli: »Bilo je dobro leto."

Božični čas naj prinese v vaše domove obilo miru 
in sreče, Novo leto pa naj Vas obdari z zdravjem in 
veseljem za vse dni v letu.

Marija Skok

Našega življenja čas 
je prazna, nepopisana knjiga, 
ki nam jo je Bog dal, 
da bi jo z dobrimi deli popisali.
Za vsak dan je ena stran.
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PRED PRAZNIKI

V teh pred prazničnih dneh stopa Občina Žetale v svoje drugo mandatno obdobje. Na volit
vah, ki so bile 10. 11. 2002, je bilo izvoljenih sedem svetnikov in župan. Glede na leto 1998 ni 
velikih sprememb, kar pet od dosedanjih svetnikov je bilo ponovno izvoljenih. Izvoljen sem bil 
tudi jaz, ki sem bil edini kandidat za župana. V svojem imenu in imenu ostalih izvoljenih se Vam 
iskreno zahvaljujem za izraženo zaupanje in obljubljam, da se bomo tudi v prihodnje trudili 
delati dobro za vse nas.

Ko sem pred štirimi leti postal župan, sem si postavil tri cilje:
• Izboljšati pogoje za življenje v občini in jih približati razvitim.
• Izboljšati kulturno, športno in družabno življenje v občini.

• Izboljšati podobo občine v širši skupnosti.
Jasno je, da predvsem prvega cilja ni mogoče uresničiti v štirih letih, posebno če se zavedamo, kaj vse je potrebno v 

ta namen postoriti. Smo pa sistematično delali na tem področju in dokončali nekatere ključne projekte, ki so vsem 
dobro znani.

V obdobju, ki je pred nami, bomo nadaljevali z že začetimi in načrtovanimi projekti in upam, da bomo na koncu man
data še bližje razvitim občinam.

Menim, da smo drugi zastavljeni cilj uresničili kar v največji meri in da je danes v občini primerno število prireditev, 
na katerih lahko vsakdo najde kaj zanimivega zase.

V občini je bilo ustanovljenih nekaj novih društev, ki ob vzorno delujočih, že uveljavljenih društvih, pomenijo bogast
vo življenja v občini. Trudil sem se, da vsem zagotovim vsaj osnovne pogoje za delo.

Mnogo prireditev je preseglo občinske okvirje in ugodno odmevajo v širšem prostoru ter na ta način pripomorejo k 
boljši podobi naše občine v širši skupnosti. Brez pretiravanja lahko rečem, da ima občina Žetale v tem trenutku v širšem 
prostoru status in ugled, ki presegata njeno dejansko ekonomsko moč in velikost.

Jasno je, da vseh teh velikih uspehov ne more doseči en sam človek. Za tako majhno občino je pomembno, da vsak 
prispeva po svojih močeh in z znanjem k skupnemu uspehu in da se v delovanje občine vključi čimveč občanov.

Z velikim zadovoljstvom ugotavljam, da nam je to v preteklih letih tudi uspelo, zato se še enkrat iskreno zahvalju
jem vsem, ki ste kakorkoli prispevali k uspehu občine. Želim, da tako nadaljujemo tudi v naslednjem mandatu. Le tako 
bomo namreč kos odgovornim in zahtevnim nalogam, ki so pred nami.

Vaš župan

Vsem občankam in občanom zebim vesele božične praznike 
ter srečno in uspešno beto 2003!

Vaš župan Anton ‘BtlTOLENi

PRVA KONSTITUTIVNA SEJA OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE ŽETALE

V petek, 29. novembra, je v prostorih Občine Žetale 
otekala prva konstitutivna seja Občinskega sveta občine 
etale. Sejo je sklical župan občine Žetale Anton Butolen.

Najprej so svetniki na predlog župana izvolili tričlansko 
začasno komisijo za mandatna vprašanja. Zatem je sledilo 
poročilo volilne komisije o izidu glasovanja za člane 
občinskega sveta in župana občine Žetale, ki ga je podal 
tajnik volilne komisije Jože Krivec. Seja sveta je bila nato 
prekinjena in mandatna komisija v sestavi Herman Kopše 
(predsednik), Franc Kidrič (član) in Jože Vogrinc (član) je

pregledala poročilo volilne komisije in priložena potrdila 
o izvolitvi.

V nadaljevanju seje je sledilo poročilo volilne komisije, 
ki ga je podal njen predsednik Herman Kopše. Komisija je 
po pregledu poročila predlagala, da se potrdijo mandati 
naslednjim članom občinskega sveta: Borisu Jazbecu, 
Francu, Kidriču, Hermanu Kopšetu, Janezu Vogrincu, 
Vinku Šircu in Jožetu Vogrincu. Svet občine Žetale je 
soglasno potrdil predlog komisije za mandatna vprašanja. 
Zatem je predsednik komisije predlagal, da se potrdi man
dat župana občine Žetale Antona Butolna. Svet občine
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Žetale je soglasno potrdil tudi mandat župana Antona 
Butolna. Tajnik volilne komisije je potrjenim članom 
občinskega sveta in županu izročil potrdila o izvolitvi. S 
tem dejanjem je bil Svet občine Žetale konstituiran. V 
nadaljevanju seje je svet imenoval komisijo za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja za naslednje mandatno 
obdobje. Komisijo bo vodil Herman Kopše, člana pa sta 
Anton Kolar in Jože Vogrinc.

Ob koncu je spregovoril župan Anton Butolen, ki je 
nakazal smernice za delo v naslednjem mandatu. Izrazil je 
željo po sodelovanju z vsemi, ki so pripravljeni delati v 
dobrobit občine Žetale. Župan in svetniki so se dogovorili, 
da bodo v decembru opravili drugo sejo občinskega 
sveta, ki bo že posvečena vsebinskim odločitvam.

Jože KRIVEC

SONJA BESENIČAR - PREDSEDNICA DRŽAVNE 
KOMISIJE ZA SANACIJO PLAZOV - 

OBISKALA OBČINO ŽETALE
V četrtek, 5. decembra 2002, je na povabilo župana 

Antona Butolna občino Žetale obiskala predsednica 
državne komisije za sanacijo plazov ga. Sonja Beseničar.

Njen obisk je sovpadal s kvalitetnim prevzemom sani
ranega zemeljskega plazu na lokalni cesti LC 240060 
Žetale-Majšperk pod stanovanjsko hišo Pulko Janeza, 
Čermožiše 53/a. Na kvalitetnem prevzemu je bilo ugo
tovljeno, da je sanacija plazu izvedena skladno s projek
tom. Odprava pomanjkljivosti - poravnava terena - se bo 
opravila v spomladanskem času. Vrednost del pri sanaciji 
plazu je 12.083.464,20 SIT. Navedeni znesek bo v celoti 
pokrit iz državnega proračuna Predsednica Beseničarjeva

si je ogledala sanirani plaz, pa tudi drugi plaz na isti 
lokalni cesti, ki ogroža prevoznost ceste in posredno tudi 
stanovanjsko hišo Pulko Antona, Čermožiše 49. Projekt za 
sanacijo tega plazu je že narejen. Projekt je tudi recenziran 
in predvideva način sanacije s kamnito zložbo.

Na pogovoru, ki je sledil na sedežu občine Žetale, je 
župan občine predstavil delo občine Žetale in posebej 
opozoril na problematiko nujne sanacije plazu na 
Vodolah. Ga. Beseničarjeva je obljubila, da si bo prizade
vala, da bi do sanacije plazu prišlo v letu 2003 ali najkas
neje v letu 2004.

Jože KRIVEC

MESEC OKTOBER - 
MESEC POŽARNE VARNOSTI

Aktivnosti v mesecu požarne varnosti v PGD Žetale.
Takoj v začetku meseca oktobra smo imeli v gasilskem 

domu Žetale skupni sestanek, na katerem smo se pogo
varjali o operativnem delovanju društva.

11. 10. 2002 ob 18. uri smo organizirali operativno vajo, 
ki je bila na objektu OŠ Žetale. Izvedeni sta bili notranja in 
zunanja akcija; notranja akcija je potekala v prostorih OŠ, 
kjer so se nahajale pogrešane osebe, ki jih je bilo potrebno 
rešiti. V tej akciji so bili prvič uporabljeni 4 dihalni aparati, 
kar je novost v PGD Žetale. Zunanja operativna akcija je 
potekala iz hidrantnega omrežja in avtocisterne. V akciji je 
sodelovalo 28 pripadnikov operativne enote PGD Žetale 
ter vsa tehnika in oprema.

25. 10. 2002 smo spet obiskali OŠ Žetale. Tokrat smo 
skupaj z učitelji OŠ Žetale organizirali kompletno
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evakuacijo šole. Po evakuaciji je bila kratka analiza. Žetal- 
ski gasilci smo jim prikazali:

• gašenje požara z gasilnikom „S",
• gašenje požara iz hidrantnega omrežja,
• gašenje požara visoki tlak,
• opremo, s katero razpolagamo.

Zelo smo zadovoljni, da smo lahko dvakrat obiskali šolo 
in da so bili učenci ter učitelji pripravljeni aktivno sodelo
vati, saj lahko s takšnimi preventivnimi vajami oz. sodelo
vanjem preprečimo marsikatero nesrečo.

27.10. 2002 smo v okviru GZ Videm sodelovali na vaji, 
ki je bila organizirana v Selah. V vaji so sodelovala vsa

društva GZ Videm, v katero smo vključeni tudi mi. Po vaji 
je bila analiza vaje in razgovor o operativnem delovanju 
zveze kot celote.

Tako je mesec oktober zelo hitro minil, z opravljenim 
delom smo zelo zadovoljni, saj nam je uspelo maksimalno 
izpeljati naloge, ki smo si jih zadali.

Vsem, ki ste sodelovali operativno ali ste si akcije le 
ogledali in nam dovolili prikaz gasilskih enot, se gasilci iz 
Žetal najlepše zahvaljujemo ter vas lepo pozdravljamo.

„Na pomoč"
Pripravil: Poveljnik PGD Žetale 

JOŽE VOGRINC

POROČILO VOLILNE KOMISIJE OBČINE ŽETALE 
O IZIDU GLASOVANJA ZA ŽUPANA IN ČLANE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽETALE NA 
LOKALNIH VOLITVAH 10.11.2002

Na podlagi 90.člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, štev.72/93, 7/94, 33/94, 61/95 in 51/02 ) daje volil
na komisija občine Žetale naslednje poročilo o izidu glasovanja za župana in člane občinskega sveta občine Žetale.

Na podlagi Odloka o razpisu lokalnih volitev (Uradni list, št. 66/02) so bile v nedeljo, 10.11.2002, izvedene volitve 
za župana občine Žetale in člane občinskega sveta občine Žetale.

Lokalne volitve v občini Žetale so bile izvedene na šestih voliščih, ki jih je s sklepom določila občinska volilna komisi
ja, in na volišču za predčasno glasovanje.

Na podlagi izvedenega glasovanja volilna komisija potrjuje naslednji izid volitev:

VOLITVE ŽUPANA OBČINE ŽETALE:

Za župana občine Žetale je kandidiral samo l(en) kandidat.
1. V volilni imenik je bilo vpisanih 1146 volivcev.
2. Glasovalo je 782 volivcev ali 68,24%.
3. Za g. Antona BUTOLENA je glasovalo 689 volivcev ali 100%.
4. Neveljavnih glasovnic je bilo 81 ali 10,36%.

SKLEP:
Na podlagi ugotovljenih izidov glasovanja občinska volilna komisija ugotavlja, da je bil za župana občine Žetale 

izvoljen g. Anton BUTOLEN, roj. 05.01.1955, stanujoč v Žetalah 42, 2287 Žetale. Potrdi se mandat za župana občine 
Žetale. O potrditvi mandata župana občine Žetale izda volilna komisija potrdilo o izvolitvi. Glasovanje ZA-7, PROTI-
0. Sklep je bil soglasno sprejet.
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VOLITVE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE:

Volitve članov občinskega sveta so bile izvedene po večinskem sistemu. Za člane občinskega sveta je kandidiralo 
19 kandidatov.

1. V volilni imenik je bilo vpisanih 1146 volivcev.
2. Glasovalo je 782 volivcev ali 68,24%.
3. Neveljavnih glasovnic je bilo 15 ali 1,91%.

Kandidati za člane sveta občine Žetale so prejeli naslednje število glasov:

1. Silvo POTOČNIK 235 glasov ali 5,74 %
2. Boris JAZBEC 365 glasov ali 8,93 %
3. Janez HORVAT 73 glasov ali 1,78 %
4. Franc VOGRINC 182 glasov ali 4,45 %
5. Jože VOGRINC 249 glasov ali 6,08 %
6. Vinko ŠIREC 275 glasov ali 6,72 %
7. Anton HORVAT 140 glasov ali 3,42 %
8. Andreja MLAKAR 88 glasov ali 2,15 %
9. Herman KOPŠE 296 glasov ali 7,24 %
10. Anton HAJŠEK 146 glasov ali 3,57 %
11. Janez VOGRINC 292 glasov ali 7,14 %
12. Jožef CEP 57 glasov ali 1,39 %
13. Izidor ŠTAJNBERGER 240 glasov ali 5,86 %
14. Janez LETONJA 110 glasov ali 2,69 %
15. Jože ŠIREC 248 glasov ali 6,06 %
16. Janez VODUŠEK 203 glasov ali 4,96 %
17. Anton KOLAR 309 glasov ali 7,56 %
18. Franc KIDRIČ 339 glasov ali 8,29 %
19. Majda POLAJŽAR 246 glasov ali 6,01 %

Na podlagi ugotovljenih izidov glasovanja se potrdijo naslednji mandati za člane sveta občine Žetale:

- Boris JAZBEC,
- Franc KIDRIČ,
- Anton KOLAR,
- Herman KOPŠE,
- Janez VOGRINC,
- Vinko ŠIREC,
- Jože VOGRINC,

roj. 12.11.1948, Žetale 12/a, 2287 Žetale 
roj. 18.01.1960, Čermožiše 26, 2287 Žetale 
roj. 05.12.1952, Dobrina 16, 2287 Žetale 
roj. 15.02.1958, Žetale 10, 2287 Žetale 
roj. 08.02.1974, Čermožiše 44,2287 Žetale 
roj. 01.01.1854, Kočice 55, 2287 Žetale 
roj. 06.02.1966, Žetale 24/b, 2287 Žetale

SKLEP:
Na podlagi ugotovljenih izidov glasovanja se potrdijo mandati članov občinskega sveta občine Žetale.
O potrditvi mandatov članov občinskega sveta občine Žetale izda občinska volilna komisija potrdilo o izvolitvi.

Izid volitev v občini Žetale objavi občinska volilna komisija v uradnem glasilu občine Žetale Žetalske novice.

Številka: 006-12-0001/2002
Datum: 14.11.2002 Predsednica OVK Žetale:

Irena KRIVEC Ir.

Marec 2002 9



_Jm■ ■

■ Žetalske novice
'*gr

25 let SD ŽETALE

Citat iz zapisnika letne skupščine 1983:

„TVD Partizan Jesenica je bilo ustanovljeno leta 1978 kot 
logično nadaljevanje živahne aktivnosti na področju 
telesne kulture v Nadolah. Tudi po uradni registraciji je 
društvo nadaljevalo z aktivnim delom. Začeli so urejati 
igrišče za veliki nogomet, vendar je po dveh letih 
dejavnost društva skoraj povsem zamrla. Vzrokov za 
takšno stanje je bilo več. Zaradi nastale situacije društvo ni 
moglo urediti igrišča, saj so bila za to potrebna velika 
sredstva. Veliko članov IO je odšlo v JNA ali na delo izven 
domačega kraja. Društvo tako ni imelo več niti material
nih niti kadrovskih možnosti za aktivno delovanje."

11.11. 1983 se je TVD Partizan Jesenica preimenovalo v 
TVD Partizan Žetale, z novim sedežem v Žetalah. Na 
redni skupščini so izvolili vodstvo društva, ki je postavilo 
nove temelje za razvoj društva. Prvotno je bilo TVD orga
nizirano po sekcijah, pri čemer je bila vsaka sekcija 
zadolžena za svojo panogo. Obstajale so sekcija za 
nogomet (NS Žetale, NS Dobrina, NS Kočice in NS 
Jesenica), sekcija za namizni tenis, sekcija za šah in sekci
ja za streljanje. TVD Partizan je organiziralo razna tek
movanja po panogah. Leta 1983 se je ponesrečil član TVD 
Srečko Vodušek. Od leta 1984 v njegov spomin prirejamo 
memorial v malem nogometu, ki je največji športni 
dogodek v občini. TVD je pridobilo dovoljenje za 
postavitev poletnega odra in shrambe na igrišču, ki ju je 
tudi uspelo postaviti. Društvo je kupilo veliko športnih 
rekvizitov, ki so jih uporabljale posamezne sekcije. 
Zavidanja vredne rezultate so dosegale nogometne sekci
je in šahovska sekcija.

Leta 1993 je prišlo do večjih sprememb v vodstvu 
društva, saj je bilo na željo prejšnjega vodstva vodenje 
predano mladim. Novo vodstvo se je v prvi vrsti ukvar
jalo s pridobivanjem finančnih sredstev, ki so bila zelo 
omejena, vendar pa eden od pogojev za dobro delo in za 
razvoj športa kot neprofitne panoge. S prehodom 
Slovenije v tržni sistem so se začeli boljši časi za društvo. 
V društvu sta bili dve ekipi malega nogometa, ki sta imeli 
vsaka svojega sponzorja. Ena ekipa je najprej igrala v 
dresih Splošnega zidarstva Roman Bele, nato nekaj časa 
kot Zidarstvo Karel Jazbec, druga pa dve leti kot Mini 
Market Zinka, kasneje pa za podjetje CASTRO Marjan 
Skok. Ekipi sta sodelovali na raznih turnirjih v bližnji in 
širši okolici, kjer sta bili zelo uspešni in prepoznavni. Leta 
1997 se je TVD Partizan Žetale preimenovalo v ŠD Žetale 
in je pod tem imenom vpisano v register društev RS.

V obdobju med leti 1998 in 2000 v Žetalah ni bilo igrišča, 
zato smo bili prisiljeni organizirati Srečkov memorial v 
Majšperku in na Ptujski gori. Donacije takratne občine 
Majšperk v tem obdobju so bile zanemarljive oz. jih ni

bilo, zaradi česar je bilo ogroženo uspešno izvajanje šport
nih aktivnosti.

Ekipa CASTRO Žetale je pet let sodelovala v 
medobčinski ligi malega nogometa v Ptuju, kjer je v letu 
1995/96 dosegla tretje mesto. Kasneje je dve leti sodelo
vala v POPu Slovenije, zadnji dve leti pa v drugi ligi male
ga nogometa v Rogaški Slatini. S ŠD Rim smo sodelovali 
v študentski ligi malega nogometa Univerze v Mariboru 
in dosegli četrto mesto. V zimskem času smo se rekreirali 
v telovadnici na Vidmu in kasneje v Rogatcu.

ŠD Žetale danes šteje 27 aktivnih članov, ki tako ali 
drugače pomagajo v športnem društvu. Društvo je orga
nizirano tako, kot je določeno v statutu društva oz. v 
splošnih določbah. Njegovi organi so občni zbor, upravni 
odbor, nadzorni odbor in disciplinska komisija.

ŠD Žetale vsako leto organizira kresovanje, nočni turnir 
v malem nogometu, Srečkov memorial in vsako drugo 
leto športne prireditve ob občinskem prazniku. 
Sodelujemo tudi na drugih družabnih srečanjih, ki 
potekajo v občini in se udeležujemo vseh pomembnih 
dogodkov. V športnem društvo imamo ekipo malega 
nogometa, ki sodeluje v drugi ligi Rogaške Slatine. 
Imamo tudi veliko prijateljskih tekem z drugimi ekipami 
od blizu in daleč.. Vsako zimo imamo najeto telovadnico 
OŠ Žetale za rekreacijo naših članov. Sestanki potekajo v 
urejeni društveni sobi, kjer imamo tudi arhiv. 
Razpolagamo s športnimi rekviziti, kot so: mize za 
namizni tenis, šahi z urami, žoge za nogomet, košarko, 
odbojko...

Trenutno imamo v društvu veliko načrtov in idej, ki jih 
želimo realizirati. Ali nam bo to uspelo, pa boste lahko 
prebrali naslednje leto v Žetalskih novicah.

Predsedniki društva:

g. Anton Hohnec 1978-83 
g. Anton Butolen 1983-87 
g. Marjan Skok 1987-91 
g. Roman Jus 1991-93 
g. Jože Kopše 1993-95 
g. Jani Vogrinec 1995-98 
g. Jani Jus 1998-2002 
g. Franci Jus 2002-2006

Ob 25.obletnici ŠD Žetale se zahvaljujemo Vsem, ki ste 
ŠD Žetale kakorkoli pomagali in s tem dodali delček v 
mozaik društva.

ŠD Žetale
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Delo ŠD Žetale v letu 2002

V iztekajočem se letu je ŠD Žetale organiziralo kar nekaj 
prireditev.

Tako kot vsako leto smo tudi letos postavili kres in ga, 
kot je to običaj, prižgali 30. aprila. Veliko ljudi si ga je 
ogledalo od blizu, ker pa se goreči kres vidi zelo daleč, si 
ga je bilo mogoče ogledati tudi s kakšnega bližnjega 
hriba.

Tako kot lansko leto smo tudi letos poleg Srečkovega 
memoriala priredili še en turnir v malem nogometu. 
Drugi nočni turnir v malem nogometu je bil v soboto, 
8.6.2002, na igrišču OŠ Žetale. Pričel se je ob 20. uri s pri
javami ekip. Tako kot vedno si ga je tudi tokrat ogledalo 
veliko število gledalcev, ki so vzpodbujali ekipe. 
Sodelovalo je 13 ekip od tega kar nekaj domačih. Med 
njimi ni bilo lanskih zmagovalcev, ekipe KMN AM-AM, 
zato pa sta bili drugo in tretjeuvrščeni ekipi lanskega 
turnirja ŠD Rim in ŠD Žetale, ki pa nista dosegli lanskega 
uspeha. V finale so se uvrstile ekipe ŠD Rim, Veseli ježi in 
Afrodita bar, ki so se nato pomerile med seboj. V prvi 
tekmi so Veseli ježi premagali ŠD Rim s 3:0. Nato je ŠD 
Rim s 1:4 izgubilo proti ekipi Afrodita bar in tako osvoji
lo tretje mesto. V tekmi za prvo mesto so Veseli ježi 
premagali Afrodita bar šele po izvajanju šestmetrovk z 
rezultatom 6:5 in tako osvojili prvo mesto na turnirju. 
Prve tri uvrščene ekipe so prejele pokale, denarne 
nagrade in praktično nagrado.

V drugi polovici julija smo organizirali Srečkov memo

rial, ki je tradicionalni turnir v Žetalah in je bil letos že 19. 
po vrsti. Turnir se je odvijal v nedeljo, 21.7.2002, na 
igrišču OŠ Žetale. Ker je to tradicionalno dnevni turnir, je 
tudi letos potekal čez dan. Turnirja se je udeležilo 20 ekip, 
med njimi tudi domače ŠD Žetale, ŠD Žetale - mlajši in 
ŠD Rim. Na turnir sta se prijavili tudi ekipa Krkavče, ki je 
prišla iz Primorske, in ekipa Žagarstvo Mazej, ki je že 
dvakrat zapored osvojila prvo mesto in upala še na tretji 
uspeh. V lepem sončnem dnevu si je tekmovanje ogleda
lo veliko število gledalcev. Po opravljenem žrebu se je 
pričel tekmovalni del turnirja, kjer so ekipe igrale po sis
temu izpadanja. Po kar nekaj odigranih tekmah smo v 
popoldanskih urah dobili štiri polfinaliste. Med njimi ni 
bilo nobene domače ekipe, niti Žagarstva Mazej, ki je 
izpadlo že v prvem kolu. V prvem polfinalu sta se pome
rili ekipi KMN Cerkvenjak - Gostišče pri Antonu in 
Vulkanizerstvo Mulej - Zobna ambulanta Perhoč. Z rezul
tatom 2:0 je slavila ekipa Vulkanizerstvo Mulej in se tako 
uvrstila v finale. V drugem polfinalu so Vitomarci prema
gali CB „Cezar" Durmanec z 2:1 in se tako kot druga 
ekipa uvrstili v finale. Sledila je razburljiva tekma za tret
je mesto, kjer na koncu zmagala ekipa KMN Cerkvenjak 
- Gostišče pri Antonu s 4:3. V velikem finalu je bila ekipa 
Vitomarci nekoliko boljša od Vulkanizerstva Mulej in z 
rezultatom 1:0 osvojila prvo mesto na Srečkovem memo
rialu. Prve tri ekipe so prejele pokale in denarne nagrade, 
zmagovalci pa so dobili še prehodni pokal.

Franci Jus

Ko ti izbirajo kraj pristanka drugi, 
je povsem drugače!

Jadralsko društvo Žetale je tik pred iztekom jesenske 
sezone v prostem jadranju v soboto popoldan, 23.11.2002, 
zabeležilo še en lep uspeh. Članom društva je namreč 
uspelo izpeljati že nekajkrat preloženo jesensko tekmo na 
piko, kar si je društvo v tem letu zadalo kot še dosegljiv 
cilj.

S starta na Donački gori z višine 533 m je bilo potrebno 
poleteti in če ti je uspelo stopiti na piko premera 40 cm v 
dolini na travniku, potem si zmagal. Meddruštvene-med- 
narodne odprte tekme brez startnine se je udeležilo 17 
tekmovalcev.

Ob ugodnih pogojih je leteti in tudi pristati v naravi 
enostavno vse dotlej, dokler si cilj pristanka določaš sam, 
ko si še v zraku, kar je pogoj, da lahko ukreneš še karkoli, 
preden nekje pristaneš. Stanje pa se bistveno spremeni, 
ko ti nekdo določi kraj pristanka, ki ga moraš doseči s 
prvim dotikom stopala na tleh. Takrat se naučeno v šoli

jadranja z izpitom vred in pridobljeno v praksi na poti 
proti cilju hitro ruši in edina želja ti je stopiti na piko, ki 
se iz zraka zdi tako blizu, ko pa stopiš na tla, je to skoraj 
vsakokrat daleč od začrtanega cilja organizatorja. Edino, 
kar ti po pristanku ostane, je prešeren nasmeh ter nova 
notranja želja, da bo prihodnjič pihalo drugače in bo tvoje 
ime morda le zabeleženo med zmagovalci. To izkušnjo 
doživi večina jadralcev, saj zmagajo le trije na tekmi, meni 
se je tokrat „posrečilo" in sem v prvem poskusu stopil 
točno na piko, in to prvič v petletni jadralno-amaterski 
karieri.

Jadranje s „plahtami" bi moral poizkusiti vsak, saj se ti 
šele z višine odpre tridimenzionalni prostor, ki ga v doli
ni le slutiš. Ko pogledaš kot ptica na isto pokrajino, ki jo 
poznaš že leta, potrebuješ kar nekaj časa, da na primer 
določiš pozicijo svojega doma in da si čez čas ustvariš 
jasno sliko, kot je na zemljevidu.
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Jadranje z jad
ralnim padalom 
je dokaj preprost 
šport, vendar pri 
marsikom pre
hitro preraste v 
željo „biti ptica in 
leteti", ki se je 
težko otreseš 
oziroma jo poz
abiš, razen če se 

ti na tej poti ne zgodi kaj krutega. Neštetokrat zaman 
porabljaš energijo ure in ure, pa ni in ni možno leteti. 
Včasih cele popoldneve posedaš na gori (piha premalo ali 
preveč) in je možno le vzletati in po nekaj sekundah ali 
minutah bolj ali manj uspešno pristajati, kar pa je lahko 
spet lepa (nekaj vaj ponoviš, malo se prepotiš, nekaj kg 
shujšaš) ali pa tudi grenka izkušnja (zvin, izpah, zlom, 
odrgnina, ...) na lastni poti osvajanja in raziskovanja 
bližnjega neba ter ozemlja pod njim. Na tej poti je vsak 
sam, pomaga mu le to, kar je zapisano v knjigah, lastne 
izkušnje in nasveti prijateljev, ... vendar medij (zrak) ni 
viden in zato tudi ni predvidljiv. Dokler se dejansko brez 
dotika z zemljo z njim ne srečaš in ga ne znaš izrabiti, te 
on žporabi', izrabi tvojo nepozornost in te na hitro zaposli. 
Tako nekako se tem stvarem streže, tako pravijo!

Sicer pa so rezultati naslednji: 1.mesto Viljem MUZEK 
(JD Žetale), 2. mesto Peter RULIČ (JD Žetale), 3.mesto

Mitja SAJKO (JPK Celje), 4. uvrščeni pa je bil Franc 
PULKO (JD Žetale).

Ker se bliža novo leto, želimo člani jadralskega društva 
vsem občanom občine Žetale vesele božične praznike ter 
uspešno in zdravja polno novo leto 2003, v katerem nas 
boste imeli možnost ponovno videti v zraku. Za sodelo
vanje in zaupanje se Vam iskreno zahvaljujemo.

Jadralsko društvo ŽETALE 
V.M.

■

Športne prireditve ob 3. občinskem prazniku
občine Žetale

Za izvedbo športnih prireditev ob 
3. občinskem prazniku občine Žetale 
je bilo zadolženo športno društvo 
Rim.

V športnih tekmovanjih, ki so 
potekala od 4. do 11. oktobra 2002, so 
se občani pomerili v namiznem 
tenisu, malem nogometu, šahu, strel
janju z zračno puško in odbojki. Na 
tekmovanjih so lahko sodelovali 
samo športniki iz občine Žetale. Na 
vseh športnih prireditvah je sodelo
valo okrog 250 občanov, nekateri v 
večih disciplinah. Največje zaniman
je je bilo za turnir v malem nogome
tu in streljanje z zračno puško. Na 
nogometnem turnirju je po selekcijah 
sodelovalo kar 19 ekip, med njimi 
tudi dve ženski ekipi. Članski turnir, 
na katerem je svoje nogometno znan
je pomerilo 9 ekip, je privabil veliko

gledalcev oz. navijačev, ki so bili 
priča zanimivemu, borbenemu in 
dobremu nogometu. 25 strelcev z 
zračno puško je svojo natančnost 
merilo ob igrišču športnega parka 
Rim.

Vsa tekmovanja so potekala v 
športnem duhu in po zastavljenih 
ciljih. Podeljevanje nagrad za 
najboljše športnike je bilo v petek, 18. 
oktobra 2002, v prireditvenem 
šotoru. Zaslužene nagrade sta 
podelila župan občine Žetale g. 
Anton Butolen in predsednik šport
nega društva Rim g. Anton Frlež.

Rezultati tekmovanj:
Namizni tenis
Mladinci
1. MITJA VODUŠEK
2. ROK VODUŠEK

3. BORUT ŽELEZNIK 
Člani

1. BLAŽ VODUŠEK
2. MITJA VODUŠEK
3. ANDREJ ŽELEZNIK

Šah
Mladinci
1. BLAŽ VODUŠEK
2. VANJA BUTOLEN
3. MITJA VODUŠEK 
Člani
1. IGOR ILJAŽ
2. ANTON JUS
3. ANTON BUTOLEN

Odbojka
Mladinci
1. K.I.Č.
2. GOSKE
3. OSEM MINUS ENA
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Člani
1. KENGURUJI
2. DREAM TEAM
3. BOMBICE

Mali nogomet
Mladinci
1. KOČICE
2. HALOŽANI
3. ČERMOŽIŠE 
Člani
1. FC NADOLE

2. DOBRINA
3. KOČICE-PEKLAČA 
Veterani
1. FANTJE S VSEH VETROV
2. ŽETALE
3. DEČKI Z LOGA 
Ženske
1. FRAJLE
2. LETEČE MEDVEDKE

Streljanje z zračno puško
1. FRANC PLAJNŠEK

2. FRANCI PLAJNŠEK
3. STANKO SERDINŠEK
Vsem športnikom oz. tekmovalcem 

se zahvaljujemo za udeležbo in vas 
vabimo na športne prireditve nasled
njo leto, ko bo organizator športno 
društvo Žetale.

Organizacijski odbor športnega društva
RIM

OB ZAKLJUČKU AKCIJE IZBIRANJA NAJLEPŠIH
DOMAČIJ V OBČINI

Turistično društvo Žetale je letos že drugič izpeljalo 
ocenjevanje in izbiro najlepše urejenih domačij v občini. V 
letošnjem letu so se gospodinjstva, ki so želela sodelovati 
v tem ocenjevanju, lahko prijavila sama. Na razpis se pri
javilo kar 16 pridnih gospodinj (upam, da s tem nisem 
užalila kakega pridnega gospodinjca).

Zelo sem bila vesela, da so me člani Turističnega 
društva povabili kot članico komisije, ki naj bi poskušala 
izmed tolikšnega števila lepih domačij izbrati najlepšo. 
Že takrat sem se zavedala, da bo delo zelo težko, saj so 
Žetale resnično eden najbolj prijetnih in lepo urejenih kra
jev, kar sem jih imela priložnost spoznati v Sloveniji.

Komisija se je odločila, da bomo prijavljene domačije 
najprej razdelili na kmetije in stanovanjska gospodinjst
va. Jasno nam je namreč bilo, da imajo na kmetijah vse 
poletje zelo veliko dela in ker smo se odločili za 
nenapovedane oglede, bi se zelo hitro lahko pripetilo, da 
zaradi obilice kmečkih opravil okolica hiše ne bi izgledala 
tako, kot bi si tudi sami želeli. Po drugi strani pa so žene, 
ki podpirajo tri vogale v hišah, običajno tudi v službah, 
kar pomeni, da imajo zelo malo časa, ki ga ob službi, otro
cih in (običajno) tudi možeh lahko posvetijo še balkonom, 
tratam in vrtu. Zaradi tega se nam je zdelo najbolj 
pravično, da ocenjujemo v dveh kategorijah.

Druga odločitev je bila, da ne ocenjujemo samo hiš in 
ocvetličenih balkonov, ampak izgled celotne domačije oz. 
hiše z vrtom vred. Da bi bilo ocenjevanje čimbolj 
pravično, smo se odločili za štiri člane komisije. V komisi
ji je moral biti tudi vsaj en moški, saj ti na vse gledajo s 
povsem drugačnimi očmi kot me, ženske. Člani društva 
so želeli nekoga, ki ni domačin, zato so prosili mene, da bi 
bila članica komisije, na kar sem, kot sem že omenila, zelo 
ponosna. Ostali dve članici sta bili domačinki, ena 
zaposlena in ena s kmetije. Želeli smo namreč, da bi bila 
komisija resnično sestavljena iz različnih ljudi, ki gledajo 
na to, kakšna naj bo domačija, vsak s svojimi očmi.

Naslednja odločitev je bila, da ocenjujemo po štirih 
različnih kriterijih: urejenost domačije, pestrost izbranega

cvetja, skladnost izbranega cvetja in vzdrževanje cvetja 
tekom leta. Ravno zato si je komisija vse prijavljene 
domačije ogledala dvakrat. Ob vsakem ogledu je 
domačija lahko prejela po vsakem kriteriju največ pet 
točk in najmanj eno točko vsakega ocenjevalca, torej 
skupno 80 točk in v obeh ocenjevanjih 160 točk.

Moram reči, da sem bila prav vesela, da smo se odločili 
za dokaj številno komisijo, štiri kriterije in dva ogleda, saj 
je bila odločitev tesna. Še preden povem, katera gospodin
jstva so osvojila največ točk, naj povem, da so zmagovalci 
vsi, ki so zbrali dovolj dobre volje in se prijavili na razpis. 
Ker vsi ne morejo zmagati, konec koncev pa smo vseeno 
iskali nekoga, ki je naj.....so letos največ točk osvojili:

KATEGORIJA KMETIJE:
1. mesto: kmetija Horvat; gospodinja Kristina Horvat
2. mesto: kmetija Širec: gospodinja Slavica Širec
3. mesto: kmetija Pulko: gospodinja Zdenka Pulko

KATEGORIJA STANOVANJSKA GOSPODINJSTVA:
1. mesto: gospodinjstvo Železnik: gospodinja Hilda Železnik
2. mesto: gospodinjstvo Polajžar: gospodinja Majda Polajžar
3. mesto: gospodinjstvo Polajžar: gospodinja Rozika Polajžar

Da to ocenjevaje ne bi doseglo ravno nasprotno od tega, 
kar so pridni člani društva želeli doseči, namreč urejen 
kraj, veliko cvetja in zelenja v domačem kraju, ohranjanje 
starih domačij in seveda priznanje vsem, ki se za to trudi
jo vsak po svojih močeh, bi še enkrat želela poudariti, da 
ste me vsi krajani prijetno presenetili z urejenostjo vaših 
domov, pa tudi celotne okolice. Še veliko domačij bi se 
lahko prijavilo na razpis in resnično upam, da se vas bo 
drugo leto ojunačilo več, saj si priznanja zaslužite še 
mnogi, čeprav se skromno skrivate. Zelo mi je bilo všeč, 
da sem v vaših krajih videla več raznovrstnega cvetja kot 
marsikje v mestu. Še nekaj me je tako navdušilo nad 
vašim krajem; namreč da kmetje kljub delu, kljub temu, 
da se v današnjih hitrih časih nič več ne splača, skrbite, da 
lepi haloški griči niso zapuščeni, polni plevela in trnja,
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ampak v vseh letnih časih pokošeni, obdelani in prava 
paša za oči. Lepa cvetlična korita se ne pojavljajo samo na 
oknih novih hiš, ampak tudi na starih domačijah, hlevih 
in gospodarskih poslopjih.

Čestitam vsem, ki so se prijavili na razpis in tudi vsem, 
ki se niste, a skrbite za to, da z vaših travnikov še ni izgini
lo poljsko cvetje, da so haloški griči zeleni in pokošeni, ne 
pa zanemarjeni kot je zanemarjen gričevnat svet marsikje, 
tudi v vaši bližini.

Želim vam, da vaš kraj ostane vsaj tako lep, kot je že

l.mesto: kmetija Horvat; gospodinja Kristina Horvat

Kmetija Železnik; gospodinja Marija Železnik

sedaj, mladim priporočam, naj odprejo oči, da bodo videli 
in znali ceniti lepote domačega kraja. Upam, da bo v pri
hodnosti dovolj dela za vse, da se bodo mladi odločili 
ostati doma in te lepote negovati tudi naprej.

Vsem sodelujočim v razpisu je TD podelilo zahvalo za 
izjemni celoletni trud in sicer: Mariji Železnik, Ireni 
Horvat, Berti Jazbec, Mariji Boriš, Štefki Kolar, Kristini 
Bukšek, Darinki Pulko, Angeli Ducman, Veroniki Furman, 
in Vesni in Avgustu Kodrič.

Miša Pušenjak

l.mesto: gospodinjstvo Železnik; gospodinja Hilda Železnik

f ■ —J 3
.... . . JLm

l.mesto: gospodinjstvo Polajžar; gospodinja Majda Polajžar

Gospodinjstvo Bukšek; gospodinja Kristina Bukšek
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TURISTIČNO DRUŠTVO ŽETALE

Umen gospodar ob zaključku leta dela obračune, inven
ture, prešteva svojo čredo. Zato bomo tudi mi delno 
pogledali nazaj, da bi bili korak naprej še bolj odločen.

V turističnem društvu nam je v tem letu uspevalo to in 
ono, vi pa boste presodili, ali je bilo dovolj ali premalo.

V mesecu marcu smo se prijavili na razne razpise 
državnih in tujih sredstev. V maju smo imeli občni zbor in 
si zastavili cilje nadaljnjega dela. Sodelovali smo pri 2. 
slikarskem extemporu v Žetalah in sicer smo prevzeli na
logo zbiranja sredstev od prodanih slik za obnovo Vukove 
domačije v Dobrini. V okviru te akcije smo sodelovali z 
dežuranjem in soorganizacijo v pripravi treh prodajnih 
razstav: OŠ Žetale, grad Štatenberg in gostilna „Dolinca" 
v Majšperku.

Sodelovali smo tudi na vseslovenskem srečanju tur
ističnih delavcev, ki ga je v Žalcu organizirala Turistična 
zveza Slovenije in tako pridobivali nova znanja in 
izkušnje.

Vzporedno je teklo ocenjevanje okrašenosti naših 
domačij z dvema ogledoma na terenu, ki sta ga vodila 
Silvo Potočnik in Miša Pušenjak s sodelavci.

Precej našega dela smo izpeljali v okviru praznovanja 
občinskega praznika. Tako smo pomagali pri oglaševanju 
za koncert na orglah pri Mariji Tolažnici (v nedeljo 6. 
oktobra ob 16.00). Naša članica Širec Slavica je v četrtek, 
17. oktobra 2002, okrasila šotor z izvirnimi aranžmaji, za 
kar ji tukaj izrekamo javno zahvalo. V okviru občinskega 
praznika smo v petek, 18. oktobra 2002, organizirali pre

davanje univ. dipl. agr. Miše Pušenjak o vzgoji okrasnih 
rastlin in podelili priznanja in zahvale našim zelo zavze
tim občankam in občanom, ki so se trudili okrog okrasitve 
svojih domačij in polepšanju našega kraja. V naši organi
zaciji in izvedbi je bil nastop Gorazda Strliča na osrednji 
proslavi (sobota 19. oktober 2002), ko je s prijateljem čelis
tom izvedel par dopadljivih komadov na tem klasičnem 
instrumentu.

Z znanjem in pridnimi rokami Francija Vogrinca, Rudija 
Voduška in Stanka Prevolška smo končno tudi pred zimo 
s cerado pokrili Vukovo domačijo in jo s tem rešili pred 
nadaljnjim propadanjem.

Tik pred jesensko-zimskimi sivimi in hladnimi dnevi pa 
smo še „trasirali" (prehodili peš) pohodno pot, ki jo bomo, 
če bomo živi in zdravi, odprli marca 2003. Ravno ta pot je 
plod uspele prijave na razpis nizozemskega vele
poslaništva. Namenili so nam določena sredstva za ure
ditev in označevanje ekološko pohodne poti. Namenjena 
bo domačinom in turistom. Človek vse bolj potrebuje 
sprostitev v naravi in ta pot bo to omogočala.

Menim, da bomo lahko tako mi pri TD Žetale kot tudi vi 
veselo praznovali novo leto. Vsem občankam in občanom 
želimo veliko veselja, miru in uspehov v osebnem in 
družbenem življenju ter veliko dobre volje. Smeh in dobra 
volja sta menda pol zdravja.

Bodimo veseli!
Stanko Skledar 

Predsednik TD Žetale

DOBRE MISLI IN ŽELJE 
UPRAVNEGA ODBORA DU ŽETALE

Pa smo spet na koncu starega. Nekateri, mednje sodi 
tudi naše društvo upokojencev Žetale, smo zadovoljni, da 
se je življenje po oktobrskem in novembrskem vrvežu 
utirilo na običajne tirnice.

V miselnih pripravah na pisanje tega uvodnika se 
najprej ustavimo pri mislih, kako čas prehitro teče. Tokrat 
nas občutek še bolj preganja, morda zato, ker se leto 
izteka. Kako hitro bo potem minil šele december, ki je 
prav poseben mesec, poln prijetnih občutkov in 
prazničnih opravil ter tudi odgovornih ravnanj do sebe in 
do sočloveka. Toliko lepih misli in želja bo izrečenih in 
napisanih zlasti ta mesec. Naj bodo res iskrene, ne pa 
opravljene na hitro, samo zato, ker tako velevata navada 
in olika, ob tem pa so misli namesto pri konkretnem 
človeku čisto drugje. Tega si ne bi smeli dovoliti, čeprav 
je čas naš gospodar, kar bi ne smel biti, saj vemo, kako 
potrebujemo vzpodbudne besede, kako je potrebno, še

posebej v zdajšnjem 
času širiti medsebojno 
spoštovanje. Naše živ
ljenje je kot reka, zato 
naj bodo v nas lepe 
misli in želje. Zatorej: 
imejmo se radi, saj smo 
vsi mladi. Tako bo naše 
življenje lepše in 
toplota decembrskih 
dni nas bo grela vse 
leto našega jesen živ
ljenja. Izkušnje pa so 
nam potrdile, da s svo
jim razmišljanjem in 
ravnanjem, ki mu sledi, 
gradimo srečo in svoje 
mesto v družbi.
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Vodstvo našega društva je ugotovilo, da smo se v tem letošnjem letu srečevali predvsem v zvezi z aktivnostmi, 
povezanimi z delom društva.

To je bilo:
JANUAR: Organi društva so določili letno članarino, planirali izlete itd.;
FEBRUAR: Organizirali smo pustovanje (na domačiji Vogrinčevih v Žetalah);
MAREC: Pobirali smo članarino za tekoče leto;
APRIL: Organizirali smo nakupovalni izlet na Madžarsko (Lenti);
MAJ: Imeli smo občni zbor, odšli na enodnevno romanje na Brezje;
JUNIJ: Organizirali smo ekskurzijo „Po češnje v Goriška Brda" in na Most na Soči;
JULIJ: Obiskali smo Vinotoč Darinke Kodrič v Kočicah, naši člani so sodelovali pri čiščenju okolice Vukove domačije 

v Dobrini;
AVGUST: Obeležili smo dan društva upokojencev Žetale v Kočicah pri Gastroju, obnovili in čistili smo društvene 

prostorov Žetalah;
SEPTEMBER: 8 članov je skrbelo za 10-dnevno varnost: preventiva v cestnem prometu za varnost naših vnukov na 

poti v šolo in iz nje, romali smo na Svete gore (Ob Sotli);
OKTOBER: Kostanjev piknik, razstava zdravilnih zelišč (delo in priprava naših treh članic: ga. Danice Žerak, ga. 

Anice Stres in ga. Monike Jazbec);
NOVEMBER: Organizirali smo martinovanje v gasilskem domu Žetale;
DECEMBER: Na domu smo obiskali naše bolne in onemogle člane društva upokojencev Žetale in jim podarili maj

hno pozornost.

Vseh občutkov veselja, novih prijateljev, radosti in drugega, ki jih doživljamo na naših srečanjih in akcijah, ki jih orga
nizira upravni odbor društva, ni moč izraziti na papirju. Doživeti jih morate, vabimo vas, da se nam pridružite.

Vsem našim članom, njihovim družinam, vsem društvom, s katerimi sodelujemo, želimo vesele božične praznike, 
novo leto 2003 pa naj vam prinese vse, kar je staro zamudilo - srečo, zdravje in veselje.

Upravni odbor DU ŽETALE

AMBULANTA ŽETALE
Dragi pacienti!
Z odlokom Ministrstva za zdravje (Uradni list RS št. 

67/10.8.2001) vse ambulante splošne medicine v Sloveniji 
opravljamo preventivne preglede za svoje paciente. Lani 
oktobra so po pošti ali osebno dobili anketo (vprašalnik) 
vsi moški od 35 do 65 let in ženske od 45 do 70 let, ki bi jo 
morali izpolnjeno vrniti nazaj v ambulanto. Do danes, po 
več kot enem letu, se je odzvala slaba polovica anketi
ranih.

Preventiva, torej zgodnje odkrivanje bolezni ali celo 
preprečevanje le te brez intenzivnega zdravljenja, je medi
cina, ki je najbolj učinkovita. Ko se bolezen pojavi, jo 
moramo največkrat zdraviti z zdravili, nismo zmožni za 
delo, poleg tega pa imamo običajno trajne posledice. Na 
podlagi vašega vrnjenega lista se lahko odločimo kdaj in 
kako vas vabimo na sistematski pregled ali pa ugotovimo, 
da tega sploh niste potrebni. Zato znova lepo, lepo 
prosim, da sodelujete in anketne liste vrnete čim prej. V 
vašem osebnem interesu je, da vas skrbi za vaše lastno 
zdravje.

Mogoče kdo še ne ve, zato bi vas rada obvestila:
Čeprav sem že specializirala iz medicine na primarni 

ravni, sem letos vpisala še podiplomski študij iz varovan

ja zdravja nosečnic, otrok in mladine. V našem kraju je 
treba poskrbeti tudi za ta del populacije. Posebej rada 
imam namreč otroke. Študij se je začel v mesecu maju in 
se končuje naslednje leto aprila. Zato bom od časa do časa 
odsotna. Delo ambulante s tem ne bo moteno, saj sem za 
zamenjavo poiskala priznane medicinske kolege. V času 
moje odsotnosti (en teden na mesec) bo ambulanta 
običajno odprta po ustaljenem urniku. Vsekakor se bom 
za to zelo trudila.

Medicina je ena najbolj hitro razvijajočih se znanosti. 
Vsak dan odkrivajo kaj novega, boljšega. Permanentno 
izobraževanje je zame prva postavka v medicini. Ker vem, 
da si tudi vi želite imeti dobrega in strokovno 
usposobljenega zdravnika, vas v tem času prosim za 
potrpežljivost in razumevanje.

Ob božično-novoletnih prazničnih dneh bi se vam rada 
vnaprej zahvalila za vse dobro, ki smo si ga v tem letu 
zmogli storiti. V letu, ki je pred nami, pa vam želim veliko 
dobre volje in uspehov, najbolj pa odločitve, da predvsem 
in najprej poskrbite za svoje zdravje. Zdravje je največje 
bogastvo, ki ga imamo. Če tega ni, so vsa druga bogastva 
zaman!

Vaša zdravnica Branka Skledar
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3. OBČINSKI PRAZNIK IN 
12. KOSTANJEV PIKNIK

V občini Žetale smo ob 3. občinskem prazniku in 12. 
kostanjevem pikniku pripravili pester program prireditev. 
Kar petindvajset različnih prireditev se je zvrstilo v okto
brskih dneh. K sodelovanju so bila povabljena vsa društva 
in organizacije v naši občini. Organizacijski odbor se je 
odločil, da osnovni koncept prireditev ostane na ravni 
preteklih let. Začelo se je s športnimi prireditvami, ki jih je 
letos organiziralo športno društvo Rim. V nedeljo, 6. 
oktobra, je bil v romarski cerkvi Marije Tolažnice orgelski 
koncert. Nastopila sta orglar Milko Bizjak in sopranistka 
Olga Gracelj. Bučen aplavz, ki je odmeval v izredno 
akustični cerkvi Marije Tolažnice, je bil nagrada priznani
ma slovenskima umetnikoma. Vrhunec prireditev se je 
začel s slovesnim zaključkom del pri izgradnji nove 
mrliške vežice v Žetalah.

Slovesnost je potekala v izredno vetrovnem vremenu. 
Slavnostni govornik na prireditvi je bil župan občine 
Žetale g. Anton Butolen, ki je v govoru orisal prizadevan
ja za izgradnjo vežice in se zahvalil vsem, ki so karkoli 
prispevali, da smo dobili ta prepotreben objekt. Novo 
mrliško vežico je blagoslovil mariborski škof ordinarij dr. 
Franc Kramberger. Po končanem uradnem delu je bila v 
prireditvenem šotoru ob novi OŠ Žetale skromna zakus
ka. Petek dopoldan je bil namenjen našim najmlajšim. V 
prireditvenem šotoru je potekal otroški Kostanjev piknik. 
Popoldan je Prostovoljno gasilsko društvo Žetale orga
niziralo pri OŠ Žetale gasilsko vajo, na kateri so sodelovali 
vsi operativni člani gasilskega društva. Na vaji je bila 
preizkušena vsa gasilska tehnika, s katero razpolagajo 
žetalski gasilci. Po končani vaji je bila otvoritev vodovoda 
Pavkon-Žetale in kanalizacije v delu naselja Žetale. 
Pomembni investiciji sta predala svojemu namenu 
državni sekretar na Ministrstvu za okolje, prostor in 
energijo g. Jože Novak in župan občine Žetale g. Anton 
Butolen. Zgodnji večer je bil namenjen predavanju Miše 
Pušenjak o gojenju okrasnih rastlin. Večer smo zaključili z 
družabnim srečanjem z ansamblom Prijatelji iz Ptuja. V 
okviru družabnega srečanja so bila podeljena priznanja za 
dosežke na športnih tekmovanjih. Turistično društvo 
Žetale pa je podelilo priznanja za akcijo izbor naj lepših 
domačij v občini Žetale.

Vrhunec praznovanja je bil v soboto 19. oktobra. Najprej 
je bila v Prosvetni dvorani Žetale slavnostna seja 
občinskega sveta. Župan je v slavnostnem nagovoru spre
govoril o uspehih, ki jih je občina Žetale dosegla v prvem 
mandatnem obdobju in o pomembnih nalogah, ki občino 
čakajo v prihodnjem obdobju. Za požrtvovalno in kon
struktivno delo pri vodenju občine Žetale se je županu 
Antonu Butolnu zahvalil svetnik Boris Jazbec.

Praznični sobotni popoldan se je nadaljeval z otvoritvi
jo kulinarične razstave in razstave zdravilnih zelišč. 
Kulinarično razstavo so pripravile članice Društva 
podeželskih žena Žetale, razstavo zdravilnih zelišč pa 
članice Društva upokojencev Žetale. Priložnostno razsta
vo ob 190 letnici organiziranega šolstva v Žetalah je 
pripravila Osnovna šola Žetale. Kratek prikaz svojega 
dela je pripravil tudi strojni krožek Žetalanec.

Osrednja proslava ob 3. občinskem prazniku in 12. 
kostanjevem pikniku je bila v prireditvenem šotoru. 
Osrednje proslave so se udeležili številni gostje: župani in 
podžupani sosednjih občin, poslovni partnerji in številni 
drugi. Prvič so bili med nami gostje iz občine Durmanec 
na Hrvaškem. Načelnik občine Durmanec g. Branko 
Horvat in predsednik občinskega sveta Marjan Klasič sta 
s seboj pripeljala tamburaše KUD Sveti Juraj, ki so 
nastopili v kulturnem programu. Načelnik občine 
Durmanec je z pozdravil prisotne in izročil županu občine 
Žetale v dar umetniško sliko. Kulturni program osrednje 
proslave je bil dovršen in na visokem nivoju. Kot vselej se 
je izkazala voditeljica ga. Nada Kotar, ki je z odlomki iz 
knjige Lojzeta Gajška smiselno povezovala kulturni pro
gram, v katerem so nastopili: učenci OŠ Žetale, ženski 
pevski zbor Kulturnega društva Žetale, tamburaši KUD 
Sveti Juraj iz Durmanca, moški pevski zbor DPD Svoboda 
Majšperk, čelista Gorazd Strlič in Niko Sajko. Slavnostni 
govornik na osrednji proslavi ob 3. občinskem prazniku je 
bil župan občine Žetale in poslanec v DZ Anton Butolen.

Govor župana Vam v nadaljevanju posredujemo v 
celoti:

„Občinski praznik ni samo čas praznovanja, je tudi 
priložnost, da ocenimo svoje delo med dvema praznikoma. 
Ker pa se letos izteka prvi štiriletni mandat samostojne 
občine Žetale, je to tudi priložnost, da lahko ocenimo svoje 
delo v celoti. Danes nam je jasno, da smo pred štirimi leti 
ujeli ne samo zadnji vlak, temveč kar zadnji vagon za 
ustanovitev samostojne občine. Ponovil bom že nekajkrat 
izrečeno misel, da samostojna občina ni prednost sama po 
sebi, je le priložnost, da sami odločamo o svoji usodi, in 
odgovornost, da z resnim delom uredimo našo občino tako, da 
bo prijazna za življenje ne samo nas, temveč tudi naših 
zanamcev. V občini moramo urediti pogoje za življenje tako, 
da se nikoli ne bo ponovila žalostna zgodba, ko se je število 
prebivalcev v zadnjih štiridesetih letih prepolovilo. Z vso 
odgovornostjo lahko zatrdim, da smo delo v teh štirih letih v 
celoti podredili temu cilju. Koliko smo uspeli, boste ocenje
vale ve, spoštovane občanke in vi, spoštovani občani. V mi
nulih dneh je bilo že večkrat povedano, kaj vse smo v teh letih
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uspeli postoriti, zato ne bom ponovno našteval posameznih 
pridobitev, povem naj samo to, da smo v štirih letih pripeljali 
v našo občino približno milijardo tolarjev, kar je za nas 
ogromna številka. Zavestno smo omejevali javno porabo, da 
smo lahko čimveč investirali, kar nam je v veliki meri uspe
valo, saj smo od navedene milijarde kar 720 milijonov tolar
jev namenili za investicije, kar je neverjeten podatek; v razvi
tih občinah je namreč to razmerje običajno ravno obratno. 
Priredili smo vrsto odmevnih prireditev, ki so utrjevale pozi
tivno podobo občine v širši javnosti, kar je za bodoči razvoj še 
kako pomembno. Posebej razveseljivo je, da nam je kljub tako 
omejeni porabi uspelo obuditi kulturno, športno in družabno 
življenje v občini. Društva v občini so izboljšala svoje delo 
tudi zaradi vzpodbude občine. Ustanovljeno je bilo več novih 
društev, ki še dodatno bogatijo življenje v občini.

Spoštovane občanke in občani, uvodoma sem dejal, da je 
samostojna občina priložnost in odgovornost, zahvaljujem se 
vam, da ste to razumeli in s svojimi sredstvi in svojim delom 
omogočili, da je občina bila tako uspešna. Občina namreč ne 
more biti uspešna samo po zaslugi župana, občinskega sveta 
in občinske uprave. Občinski svet, občinska uprava in jaz kot 
župan smo se po najboljših močeh in z vso odgovornostjo 
trudili, da upravičimo vaše zaupanje in nadgradimo vaš 
prispevek za boljšo podobo naše občine. Ne glede na vse uspe
he, ki smo jih dosegli v tem obdobju, pa še vedno močno 
zaostajamo za razvitimi deli naše domovine in za našimi 
lastnimi cilji, zato bo tudi v bodoče potrebno, da vsak po svo
jih najboljših močeh prispeva k uresničitvi zastavljenih cil
jev. Uspelo nam bo, če bomo ne glede na politične in kakšne 
druge razlike strpno in s skupnimi močmi gradili naprej. 
Spoštovani, danes in jutri je praznik, vsem iskreno čestitam 
ob tretjem občinskem prazniku in vas vabim, da se povese
limo in naberemo novih moči. Od ponedeljka naprej nas spet 
čaka trdo delo, vabim vas, da ga opravimo tako kot doslej. "

V imenu prisotnih županov in ostalih gostov je prisotne 
pozdravil župan občine Podlehnik Vekoslav Fric. 
Prireditev se je potem prevesila v družabno srečanje. Ko je

na žetalsko kotlino padel mrak, je bil prireditveni šotor 
nabito poln obiskovalcev od blizu in daleč. Za prijetno 
zabavo je poskrbel ansambel Ekart, vse skupaj pa sta s 
humorjem 'začinila' strašna Jožeta. Okrog polnoči je pri
sotne ogrela mlada pevka Brina.

Nedelja je bila zadnji dan praznovanja. Pričeli smo ga s 
srečanjem starejših občanov. Srečanje je potekala v 
sproščenem vzdušju. Prisotne sta pozdravila župan Anton 
Butolen in Terezija Horvat. Novost letošnjega praznovan
je je bil festival mladih talentov. Festival sta organizacijsko 
pripravila Jože Ekart in KUD Urška. Na festivalu je sode
lovalo 9 ansamblov iz celotne Slovenije. Absolutni 
zmagovalec festivala je bil ansambel Navihanke. Festival 
je naletel na izreden odmev pri občinstvu, ki je vse 
nastopajoče nagradilo z burnim aplavzom. Zato je 
upravičena ideja, da bi festival postal tradicionalna 
prireditev v okviru občinskega praznika občine Žetale. 
Ansambel Navihanke je zabaval obiskovalce, ki so spet 
napolnili prireditveni šotor po končanem festivalu do 
poznih večernih ur. Za organizacijski in gostinski del 
zabavnih prireditev je tudi letos poskrbela restavracija 
Castro pod vodstvom g. Marjana Skoka.

Organizacijski odbor je pod vodstvom g. Borisa Jazbeca 
opravil analizo vseh prireditev v počastitev 3. občinskega 
praznika in 12. kostanjevega piknika. Splošna ocena je, da 
so bile prireditve dobro organizirane in da večjih pomanj
kljivosti ni bilo.

Hvala vsem in na svidenje na 4. občinskem prazniku in 
13. kostanjevem pikniku, ko bomo obeležili visoki jubilej: 
775 letnico prve omembe Žetal kot najstarejšega kraja 
Haloz v pisnih virih.

Jože Krivec

ORGELSKI KONCERT
6. oktobra se je v Žetalah v cerkvi Marije Tolažnice odvi

jal zanimiv kulturni dogodek. V okviru koncertnega cik
lusa 2002 sta nastopila organist Milko Bizjak in sopranist
ka Olga Gracelj.

Umetnika sta sestavila program pretežno iz baročnih 
skladb. Barok je obdobje, v katerem je orgelska glasba 
doživela največji razcvet. Kljub temu je bil program pester, 
saj so se solistične orgelske skladbe učinkovito menjavale 
z vokalnimi. Posebej so koncert poživile zadnje tri točke - 
skladbe za sopran in špinet. Špinet je glasbilo, ki ga danes 
zelo redko vidimo, saj je bil priljubljen predvsem v obdob
ju baroka.

Glasbilo je manjše, prenosno, po zvoku je sorodno 
čembalu.

Vrhunec koncerta je bila nedvomno Ave Marija J. S. 
Bacha in C. Gounoda za sopran in špinet, kjer se je zdelo, 
da je izredna akustičnost cerkve presenečala ne le 
poslušalce, ampak tudi oba izvajalca.

Pokrovitelj koncerta je bila občina Žetale, ki je s turi
stičnim društvom poskrbela tudi za primerno promocijo 
in tako so temu enkratnemu koncertu prisluhnili številni 
poslušalci.

Valentina Vidovič
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JAVNI VODOVOD DO ŽETAL - PRVI METRI
KANALIZACIJE V NASELJU ŽETALE

V petek, 18. oktobra 2002, smo bili priča otvoritvi dveh 
pomembnih investicij za našo občino. Uspelo nam je 
pripeljati javni vodovod do nove Osnovne šole Žetale. To 
je pomembno predvsem, če vemo, kakšne so bile težave s 
pomanjkanjem pitne vode v preteklem času.

Na vodovod smo poleg šole priključili še mrliško vežico 
in staro šolo, možna pa je tudi priključitev nižje ležečih 
objektov v naselju Žetale. V centru Žetal so zgrajeni prvi 
metri kanalizacije v naši občini. Kanalizacijski vod v

dolžini 490 m je priključen na čistilno napravo pri novi OŠ 
Žetale. Čistilna naprava ima 115 enot in je sedaj le delno 
izkoriščena. Pomembno pa je, da je sedaj na kanalizacijo 
priključena večina javnih objektov. Izgradnja čistilnih 
naprav in kanalizacije se bo v naslednjih letih v naši občini 
nadaljevala tam, kjer je to mogoče in smotrno. Usmeritev 
Ministrstva za okolje, prostor in energijo je, da bi morala 
biti do leta 2015 vsa strnjena naselja priključena na čistilne 
naprave. Prioriteta v mandatnem obdobju, ki je pred 
nami, pa je izgradnja javnega vodovoda v preostalih 
naseljih.

Slovesnost otvoritve vodovoda in kanalizacije je 
potekala pred novo OŠ Žetale. Slovesne otvoritve se je 
udeležil državni sekretar na Ministrstvu za okolje, prostor 
in energijo g. Jože Novak, ki je skupaj z županom občine 
Žetale prerezal otvoritveni trak in s tem sta bila objekta 
tudi uradno predana svojemu namenu. Blagoslov 
vodovoda in kanalizacije je opravil farni župnik g. Štefan 
Zver, ki se je z izbranimi besedami zahvalil in čestital 
županu občine Žetale g. Antonu Butolnu za storjeno v 
preteklih letih. Otvoritvena slovesnost se je nadaljevala s 
skromno zakusko in družabnim srečanjem v prireditve
nem šotoru.

Jože KRIVEC

MRLIŠKA VEŽICA 
PREDANA SVOJEMU NAMENU

V prejšnji številki Žetalskih novic smo poročali 
o pričetku gradnje nove mrliške vežice v Žetalah. 
Danes lahko povemo, da je gradnja vežice 
zaključena. Slovestnost ob zaključku del je bila v 
četrtek, 17. oktobra, v okviru prireditev 3. 
občinskega praznika. V izredno vetrovnem vre
menu se je na platoju pred novo vežico zbrala 
množica občanov in gostov: mariborski škof dr. 
Franc Kramberger, farni župnik Štefan Zver, 
Leopold Ferlinger - direktor podjetja IPI Rogaška, 
Slatina, Anica Drevenšek - TMD invest iz Ptuja, 
člani občinskega sveta in delavci občinske 
uprave. Goste in zbrane občane je najprej poz
dravil in jim zaželel dobrodošlico župan občine 
Žetale Anton Butolen. V svojem nagovoru je 
izrazil zadovoljstvo, da lahko ob 3. občinskem 
prazniku predamo svojemu namenu tako 
pomemben objekt za občino Žetale. Župan je med
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drugim dejal: „Ko smo na občinskem svetu razpravljali o 
novem objektu, smo si bili edini, da mora biti mrliška 
vežica skromna, kot so skromne možnosti naše občine in 
kot je skromno življenje naših občanov, obenem pa biti 
zgrajena tako, da bo omogočala dostojno slovo od naših 
najbližjih. Seveda pa smo morali upoštevati teren, na 
katerem vežico gradimo. Upam, da objekt, ob katerem se 
nahajamo, v kar največji možni meri ustreza tem 
kriterijem". Na koncu svojega nagovora se je 
župan Anton Butolen zahvalil vsem, ki so karkoli 
pripomogli k uresničitvi tega projekta. Vežico je 
ob asistenci domačega župnika blagoslovil mari
borski škof ordinarij dr. Franc Kramberger.

Tudi g. škof je izrazil zadovoljstvo, da je občini 
Žetale uspelo zgraditi tako pomemben objekt. Na 
koncu svojega nagovora je g. škof čestital in 
izrekel najlepše želje županu in vsem občanom ob 
praznovanju 3. občinskega praznika. V prisrčnem 
kulturnem programu so nastopile učenke OŠ 
Žetale in ženski pevski zbor KD Žetale pod vod
stvom gdč. Valentine Vidovič.

Vežica je opremljena z vso potrebno pogrebno 
opremo, ki jo je dobavilo podjetje Menina iz 
Kamnika. Nabavljena je bila oprema za kuhinjo in 
poslovilni prostor. Vrednost nove mrliške vežice 
znaša 34.914.197,00 SIT. Občinski svet bo na prvi

naslednji seji sprejel hišni red in cenik za uporabo vežice. 
Svojcem, ki bodo želeli ob smrti svojega najbližjega 
uporabljati mrliško vežico, sporočamo, da se ob taki 
priložnosti čimprej oglasijo na občini Žetale (tel. 765 30 
10), kjer bodo lahko uredili vse potrebno glede uporabe 
vežice.

Jože KRIVEC

Slabi prijatelji 
so kakor sončna ura, 
ki le tako dolgo kaže, 
dokler sonce sije.
Ko se sonce skrije, 
tudi sence na uri ni.
Če si v nesreči našel prijatelja, 
drži se ga in mu prijaznost lepo povrni.

Slomškove drobtinice

Vsak človek 
je samemu sebi majhen svet. 
Vsak ima zase 
vajeti v rokah 
za dobro ali za gorje.
Modro samega sebe vladati 
je za človeka prva 
in najvažnejša umetnost.

Slomškove drobtinice
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PRIZNANJA ŽUPANA in OBČINE

PRIZNANJE ŽUPANA OBČINE ŽETALE 
LOJZETU GAJŠKU

Lojze GAJŠEK je prejel priznanje za izdajo knjige 
„ŽETALE".

Lojze GAJŠEK se je rodil 13.05.1943 v Krhičah pri Žeta
lah. Osnovno šolo je obiskoval v Žetalah, gimnazijo v 
Zagrebu. Po končani Teološki fakulteti je 29.06.1971 v 
Mariborski stolnici prejel mašniško posvečenje. Novo 
mašo je imel 04.07.1971 pri Mariji Tolažnici v Žetalah. 
Postaje njegove duhovniške poti so bile do sedaj: Sv. Jakob 
ob Savi, Vrapče pri Zagrebu in Sv. Jožef v Celju. Največ je 
deloval kot ljudski misijonar in voditelj duhovnih vaj. 
Gospod Lojze GAJŠEK je napisal knjigo „ŽETALE", ki jo 
je posvetil župniku Štefanu ZVERU ob njegovi zlati maši 
in 40 - letnici župnikovanja v Žetalah. Gradivo za knjigo je 
zbiral več let. Knjiga zajema več vsebinskih sklopov o živl
jenju v Žetalah v preteklosti in sedanjosti, zazre pa se tudi 
v prihodnost. Avtor je svojo knjigo ŽETALE predstavil na 
slovesnosti, ki je bila 21. junija 2002 v avli nove OŠ Žetale.

G. Lojze GAJŠEK se je z veseljem odzval vabilu, da 
sodeluje pri pripravi zbornika, ki ga bo izdala občina 
Žetale ob 775 letnici prve omembe kraja Žetale v pisnih 
virih.

PRIZNANJE ŽUPANA OBČINE ŽETALE 
DUŠANU BELETU

Dušan BELE je prejel priznanje župana občine Žetale za 
dosežene tekmovalne rezultate in delo v Športnem 
društvu Žetale.

Dušan BELE je član Športnega društva Žetale od nje
gove ustanovitve 1.1978. Že takrat je bil uspešen igralec 
malega nogometa v ekipi Žetal. To so bili časi, ko je ekipa 
malega nogometa dosegala odlične uspehe na območju 
bivše občine Ptuj kakor tudi na širšem prostoru R 
Slovenije in Hrvaške. Dušan BELE je bil član boksarskega 
kluba Ptuj. Tekmoval je v težki kategoriji (81 kg - 92 kg). 
Na državnem prvenstvu 1.1992 je v svoji kategoriji dosegel 
prvi naslov državnega prvaka v samostojni Sloveniji. 
Dušan BELE je še danes aktiven član Športnega društva 
Žetale in tekmuje v disciplini mali nogomet za veterane 
Žetale.

PRIZNANJE OBČINE ŽETALE STANISLAVU IN 
TEREZIJI VOGRINC
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Stanislav in Terezija VOGRINC sta prejela priznanje 
občine Žetale za prispevek na področju požarnega varstva 
in ohranjanja kulinarične dediščine v občini Žetale.

Med družbenim delovanjem Stanislava VOGRINCA iz 
Žetal 24 najbolj izstopa delovanje v Prostovoljnem 
gasilskem društvu Žetale. Stanislav VOGRINC je bil kar 
24 let predsednik PGD Žetale. Z veliko volje in osebne 
angažiranosti je vodil delo društva in pri tem dosegel, da 
je društvo med najbolj aktivnimi društvi v občini Žetale 
kakor tudi v širšem prostoru. Stanislav VOGRINC je res 
aktiven član PGD Žetale že vse od njegove ustanovitve 
1.1953. Požrtvovalno je sodeloval pri izgradnji lokalnega 
vodovoda Žetale, ki je bil eden prvih tovrstnih 
vodovodov na širšem ptujskem območju. Dolga leta je bil 
predsednik vodovodnega odbora.

Njegova žena Terezija je prav tako dolga leta članica 
PGD Žetale, od ustanovitve pa deluje kot aktivna članica 
Društva podeželskih žena Žetale. Vsa leta sodeluje na 
razstavi Dobrote slovenskih kmetij, kjer prejema najvišja 
priznanja. Tako je med drugim na razstavi Dobrote 
slovenskih kmetij na Ptuju 1.2002 že drugič prejela za 
pletenico najvišje priznanje Kipec kakovosti.

PRIZNANJE OBČINE ŽETALE STANISLAVU 
LETONJI

Stanislav LETONJA je prejel priznanje občine Žetale za 
družbeno politično delo v bivši krajevni skupnosti Žetale.

Stanko LETONJA je bil rojen 1.1927 v zaselku Šimperk 
pri Žetalah. V družbeno politično delo se je vključil kot 
mladinec. Več mandatov je bil predsednik bivše Krajevne 
skupnosti Žetale. To je bilo v času, ko se je na območju 
sedanje občine Žetale pričela urejati osnovna infrastruktu

ra: elektrika, ceste in lokalni vodovodi. V začetku 
sedemdesetih let so bili položeni prvi metri asfalta na 
takratni lokalni cesti iz smeri Ptuja. Stanko je zmeraj znal 
prisluhniti ljudem in njihovim potrebam. Več let je bil član 
poravnalnega sveta krajevne skupnosti Žetale, kjer je s 
svojim avtoritativnim nastopom znal razrešiti marsikateri 
sporni primer. Bil je tudi član komisije za socialna 
vprašanja v takratni krajevni skupnosti Žetale. Ta komisi
ja je imela zmeraj veliko dela, saj je bilo vedno izredno 
veliko problemov na področju socialnega varstva. Stanko 
je kot dober poznavalec družbenih razmer v svojem kraju 
znal pravilno oceniti, kdo dejansko potrebuje družbeno 
socialno pomoč. Stanislav je bil eno mandatno obdobje 
predsednik Krajevne organizacije socialistične zveze 
Žetale. Se danes je dejaven na društvenem področju, saj je 
član DU Žetale.

PRIZNANJE OBČINE ŽETALE JOŽETU 
KRIVCU

Jože KRIVEC je prejel priznanje za prispevek na 
področju kulture in požarnega varstva.

Gospod Jože KRIVEC je predlagan za priznanje občine 
Žetale za svoje dolgoletno delo na kulturnem in 
družbenem področju. Daljše obdobje je bil aktivni član 
Prosvetnega društva Žetale. Neutrudno je sodeloval kot 
eden izmed osrednjih igralcev v uprizoritvah odrskih del, 
kot so: Ščuke pa ni, o ne, ščuke pa ne, Dekle iz Trente, 
Školjka, Svet brez sovraštva, Drevesa umirajo stoje, 
Slavnostna večerja v pogrebnem zavodu, Pahljača in 
številnih drugih, ki so v svojem času odmevno zaz
namovale družbeno in kulturno življenje v Žetalah. 
Zaradi svojega talenta, ki ga je z velikim zadovoljstvom 
vedno znova realiziral, je bil povabljen k izvedbi igre 
Afera, ki jo je uprizorilo Ptujsko gledališče ob 50 letnici
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režiserskega dela g. Petra MALCA. Neštetokrat je žrtvoval 
svoj prosti čas za potrebe kraja. Vse delo je bilo prosto
voljno, odvijalo se je na veliko veselje in zadovoljstvo kra
janov. Svoje delo je prepletal s pozitivno energijo dobrih 
misli. V 1.2001 je aktivno prispeval k formiranju 
Kulturnega društva Žetale in postal njegov predsednik.

Tudi njegovo člansko delo v Prostovoljnem gasilskem 
društvu Žetale je del njegovega družbenega življenja. Član 
PGD Žetale je od 1.1982. Na občnem zboru PGD Žetale je 
bil 1.1985 izvoljen za tajnika društva. Z izobraževanjem je 
dosegel čin gasilskega častnika II. stopnje. Pri izgradnji 
novega gasilskega doma v Žetalah je prispeval čez 1000 ur 
prostovoljnega dela. Posebej bi izpostavili njegov 
prispevek pri vodenju akcij reševanja ob naravnih 
nesrečah, kot so bili snežni plazovi 1.1986 in zemeljski pla
zovi 1.1989. Njegova aktivnost in pripravljenost za delo sta 
lahko vzor mlajšim gasilcem v PGD Žetale.

ZLATA PLAKETA OBČINE ŽETALE ZA 
DRUŠTVO PODEŽELSKIH ŽENA ŽETALE

Društvo podeželskih žena Žetale je prejelo zlato plaketo 
za pripravo kulinaričnih razstav in ohranjanje prehram
bene in kulinarične dediščine gospodinjstev na območju 
občine Žetale

3. PRAZNIK OBČINE ŽEn 
"•*, 12. KOSTANJEV PIKNIK

Društvo podeželskih žena Žetale ima s svojo organizira
nostjo na območju Žetal globoke korenine. Kot aktiv 
kmečkih žena je delovalo že v ptujski, nato pa v majšper- 
ski občini. Z ustanovitvijo občine Žetale je aktiv kmečkih 
žena dobil zakonsko osnovo za registracijo in delovanje 
kot samostojno društvo podeželskih žena Žetale. Glavni 
namen društva je ohranjanje in prikaz prehrambene, kul
turne, dediščine gospodinjstev na območju Žetal v širšem 
slovenskem prostoru. Društvo vseskozi skrbi za dodatno 
izobraževanje z organizacijo tečajev in strokovnih 
ekskurzij. Že leta 1987 je aktiv kmečkih žena sodeloval na 
razstavi v Ptuju, ki jo je organizirala Kmetijska zadruga 
Ptuj. Zelo dejavne so ženske Društva podeželskih žena vsa 
leta, odkar v Žetalah poteka Kostanjev piknik. Ob vsakem 
pikniku društvo pripravi kulinarično razstavo s posebnim 
poudarkom na kostanjevih jedeh. Članice društva sodelu
jejo na razstavah Dobrote slovenskih kmetij, kjer so 
posameznice prejele tudi najvišja priznanja.

ŽAREK SREČE 
kot popotnica za DOBRO JUTRO, 
OBILO USPEHA 
kot pozdrav za DOBER DAN, 
PRIJAZEN NASMEŠEK 
kot želja za DOBER VEČER;

naj bo v novem letu vsak dan
IZJEMEN DAN!

Marec 2002 23



Načelnik občine Durmanec Branko Horvat 
v spremstvu tamburašev

Za minute resne glasbe sta poskrbela 
Gorazd Strlič in Niko Sajko

Joto utrinki s kostanjevega pr


